
BANKs digitala styrelsemöte 24-09-03 
 
Närvarande. Mats Hellstenius, Susanne Karlsson, Hans Levin, Rebecka Albertsson, Pär 
Bohman, Anders Hjalmarsson 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Mats Hellstenius hälsade välkomna och öppnade mötet 

 
2. Föregående protokoll  

Föregående protokoll från 24-06-18 godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Post in och ut 

 Från SKK - etiketter nya medlemmar 

 Från BB- korrektur för BB 2–3 

 Från medlem ang saknade styrelseprotokoll 

 Från SKK/SBaK- Ny utställningsdomare auktoriserad på BAN- Gunnar Furuvik 

 Från BANK sekreterare- svar ang saknade styrelseprotokoll 
 

4. Ekonomi  
Vi har 46 965 kr 69 öre på kontot.  
Sedan tidigare finns ett beslut (protokoll från 24-06-18) om ekonomiskt bistånd för 
import av hund som är obesläktad med våra svenska hundar. Ingen förfrågan har 
inkommit och styrelsen beslutade att detta skall göras känt för våra medlemmar via 
FB och hemsida. 

 
5. BB  2–3 Korrektur har kommit. BB kommer att vara digitalt från 2025 och öppet för 

alla. Viktigt att vi försätter att komma in med rikligt och intressant material från vår 
ras. 

 
6. Stoxa 21/7  

Det blev en fin och uppskattat utställning. 17 hundar anmälda alla deltagare fick 
priser och rosetter med BANKs logga. Rosetter finns kvar i lager. Vi gick med 2861 
minus, styrelsen har fått resultatredovisningen. 
Priserna var skänkta från företag privatpersoner och kennlar. Alla dessa har fått 
tackkort. 
BANK skänkte två drevprovsstarter. Vi ser fram emot och hoppas på en ny 
rasklubbsutställning 2027 då BANK firar 30 år! 

 
7. Årsmötet 2025. Vi behöver till nästa möte spika ett datum för detta som enligt 

stadgarna skall hållas någon gång från 1 februari till 15 mars. Styrelsen uppmanas att 
se över sina kalendrar. Styrelsen beslutade om att även 2025 ha årsmötet digitalt.  
Styrelsen beslutade att skicka blommor till vår årsmötesordförande från förra året. 
 

8. Avelskommittén. Möte hölls i förra veckan och man diskuterade kring vårt 
kommande RAS dokument som skall formuleras, samt texter på hemsida/ BB ang 



avelstrategier som behöver göras kända inför kommande ”valpsäsong”. Styrelse 
kommer att ta del av texterna så snart dessa är klara. 
 

9. Nästa möte blir 22/10 
 

10. Orförande avslutade mötet och tackade för styresen engagemang. 
 


